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            Cijenjene dame i gospodo ! 

Dopustite mi da Vas sve zajedno na početku današnje svečane sjednice Gradskog vijeća 

Grada Delnica najsrdačnije pozdravim u svoje ime i u ime vijećnica i vijećnika  Gradskog 

vijeća koje također pozdravljam. 

Dame i gospodo, uvaženi gosti, dragi uzvanici, dragi ovogodišnji laureati. Pozdravljam našeg 

delničkog Gradonačelnika gosp. Marijana Pleše, njegovu zamjenicu gđicu. Maju Kezele kao i 

sve  njegove  suradnike te predstavnike upravnih i stručnih službi našeg Grada. 

Osobito mi je drago što i ove godine imam čast susresti i pozdraviti ovogodišnje laureate, 

dobitnike i nosioce ovogodišnjih gradskih nagrada i priznanja, raduje me  što ću im zajedno s 

gradonačelnikom uručiti nagrade za njihov nesebičan rad i doprinos u  razvoju i ugledu 

našega Grada ili pak za doprinos udruga čiji su oni predstavnici. 

 U svome kratkom pozdravnom govoru želio bih reći tek nekoliko riječi o najvažnijim 

rezultatima koje smo ostvarili u proteklih godinu dana, kao i iznijeti neke informacije o našim 

budućim mjerama i akcijama koje kanimo donijeti i poduzeti u cilju poticanja  sveukupnog 

društvenog i gospodarskog napretka naše lokalne zajednice. 

Prije svega  želio bih  izraziti optimizam da se naš Grad nalazi na dobrom putu da nam svima 

u narednim godinama bude bolje, da poboljšamo svoj životni standard i stvorimo preduvjete 

za ubrzaniji razvoj naše zajednice.  

Sa zadovoljstvom mogu ustvrditi kako se nalazimo pred razdobljem u kojem će do punog 

izražaja doći nastojanja Grada Delnica da svojim projektnim aktivnostima i infrastrukturnim 

rješenjima pridonese razvoju gospodarskih i poduzetničkih aktivnosti, te otvaranju radnih 

mjesta. Točnije, ohrabruje me činjenica da ćemo već slijedeći mjesec svjedočiti događaju 

otvaranja novog proizvodnog pogona u industrijskoj zoni Lučice čiji je investitor obitelj Gec . 

Svoj obol realizaciji tog gospodarski i razvojno vrijednog ulaganja Grad Delnice dao je 

izradom projektne dokumentacije i realizacijom projekta nove prometnice kao i 

infrastrukture u toj zoni što će zasigurno potaknuti i nove ulagače. Da aktivnostima iz svoje 

nadležnosti lokalna samouprava želi biti partner svima koji su delničko gradsko područje 



prepoznali ne samo kao prostor za pokretanje, već i širenje svojih dosadašnjih poslovnih 

aktivnosti govori i slijedeći primjer.   Krajem mjeseca kolovoza  uslijediti će i otvaranje novog 

proširenog pogona tvrtke Palfinger koja se i dalje želi širiti te je u novom prostornom planu 

Grada Delnica koji je u izradi predviđeno približno 2,5 ha zemljišta koje bi ušlo u tu zonu. 

Veseli me i činjenica da su pored Delnica proizvodni pogoni pokrenuti i u Crnom Lugu od 

grupacije Sherif kao i u Brodu na Kupi od obitelji Laginja što će zasigurno doprinijeti 

smanjenju broja nezaposlenih u našem gradu. Pri završetku su i radovi na novom 

autobusnom kolodvoru u Delnicama što će zasigurno poboljšati kvalitetu usluga svima onima 

koji putuju kao i novom izgledu Grada. 

 Pred nama je vrijeme realizacije mnogih projekata, Nakon dugotrajnog iščekivanja, 

pripremom gradilišta ove smo  godine na pravili prvi izvedbeni iskorak  prema izgradnji doma 

za starije i nemoćne osobe ovdje u Delnicama. Gledajući dosad poduzete aktivnosti na 

podizanju standarda skrbi o osobama treće životne dobi, preko angažmana geronto 

domaćica , taj će objekt  nesumnjivo donijeti novu kvalitetu. Osim promicanja kvalitetnije 

skrbi o starijim žiteljima, pred nama su i projekti kojima želimo unaprijediti i svekoliku 

kvalitetu življenja poput izgradnje kogeneracijskog postrojenja, pročistača, proširenja vrtića 

,kao i niza drugih projekata na uređenju prometnica kao i komunalne infrastrukture na 

području našeg Grada. 

 Svi spomenuti primjeri, pogotovo oni čija je izvedba već započela ukazuju da ćemo  u svom 

radu naglasak staviti na donošenje i operacionalizaciju planova gospodarskog razvoja, na 

poticanje što većeg zapošljavanja, na podizanje komunalnog standarda i zaštitu okoliša. Sve 

su to sukladni planovi, koji ne proturječe jedan drugome, pa vjerujemo da ćemo realizacijom 

određenih gospodarskih projekata povećati zapošljavanje te da ćemo investiranjem u 

komunalne zahvate ujedno štititi  naš okoliš koji ima velike resurse. 

  

Mnoge svoje zamisli, ideje i planove nećemo moći sami realizirati, pa se i ubuduće nadamo 

da ćemo nailaziti na još veće razumijevanje državnih i županijskih vlasti, dobivati stručnu 

pomoć državnih i županijskih institucija u kreiranju i kontroli naših planova razvoja, a također 

dobivati i određena materijalna i financijska sredstva za ostvarenje naših planova i 

konkretnih projekata. 



  

Smatram da današnja nazočnost uvaženih gostiju nije potaknuta protokolarnom željom da 

budu dionici našeg slavlja, već iskazivanje jasne namjere da nam pruže konkretnu potporu 

kako bismo lakše izvršili ono što smo započinjući ovu godinu najavljivali.  

Resorna ministarstva  trebaju  prepoznati sve one potrebe koje su važne a s ciljem da se 

regije kao što je i Gorski Kotar pomognu  po uzoru na  neke Evropske zemlje.  

Danas ponovno apeliram da je potrebno ojačati suradnju goranskih gradova i općina na 

način da se ta suradnja formalizira jednim čvrstim formalnim dokumentom. Samo ujedinjeni 

Gorani  mogu se  izboriti za ono što im je u ovom trenutku najpotrebnije a to su kvalitetni 

zajednički projekti  kojima će se kandidirati prema Evropskim fondovima .  U gospodarstvu, u 

turizmu, u gospodarenju i upravljanju okolišem moramo djelovati s pozicije integralnog 

razvoja Gorskoga kotara. Gorani moraju koordinirati svoj razvoj i pomagati jedni drugima u 

nastupu prema trećima - bilo da je to Županija, Država ili institucije Europske unije. 

  

Potrebna nam je i dobra suradnja sa našim prvim susjedima Slovencima jer se upravo 

pokazalo da sa zajedničkim projektima lakše dolazimo do Evropskih sredstava kao i iskustva 

koje imaju  te lokalne samouprave  prije ulaska u Evropsku uniju kao i strukturnim fondovima 

nakon ulaska. Nije dovoljno naći se prije Nove godine na Šengenskoj granici izmijeniti 

poklone i lijepe želje, već treba sjesti zajedno i konkretno dogovarati projekte koji su u 

interesu obiju lokalnih samouprava. Ne treba odustajati od projekata koji nisu prošli u prvom 

krugu prema Evropi, potrebno ih je doraditi i ponovno kandidirati. Samo upornost dati će ne 

samo rezultate nego i sve ono što od nas očekuju građani ovog Grada. 

  

  

Upravo stoga, ovom prilikom želim naglasiti da buduća „Kupska magistrala“ neće biti cesta 

razdvajanja nas i naših susjeda Slovenaca nego cesta zajedničkog razvoja. Naravno, prije 

svega žitelja s ove strane rijeke Kupe. Glede toga, ovim putem zahvaljujem Gradonačelniku 

Grada Čabra, gosp. Željku Erentu koji je uložio iznimne napore u izgradnji iste. Upravo ovu 



godinu možemo odrediti kao prijelomnom za pokretanje posla čiji je cilj tijekom narednih 18 

mjeseci izgraditi posljednju, 2,7 km, dugu dionicu između Lošca i Hrvatskog  te nakon dva 

više desetljeća iščekivanja reći da smo dočekali ostvarenje sna o cjelovitom prometnom 

povezivanju svih naselja na hrvatskoj strani državne granice u gornjem toku rijeke Kupe  

Na kraju želim svima Vama dragi gosti ugodan boravak u našem Gradu, svim laureatima još 

mnogo uspješnih godina rada i života a posebno dobitniku nagrade za životno djelo 

gospodinu  dr.Janku Stipaničić. 

Vjerujem da je komisija i Gradsko vijeće izvršilo dobar odabir između predloženih kandidata i 

da  najzaslužniji ove godine primaju nagrade.  

  

            Na kraju želim zahvaliti još jednom  svima Vama na dolasku u Delnice a našim dragim 

mještanima Delnica još jednom čestitati Ivanje tj. praznik Grada Delnica. 

  

Delnice, 26. lipnja 2012 godine 
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